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Andrzej Golgbieski

Radny Rady Miasta Wloclawek

- .'..:
: ::, rr,:. t:::_r. rr ,;i-r^

? \ nt ntt \i Pan
ar.:;' "" ruLA- llH> dr Mareh Wojtkowski'1 i Prcqdent Miasta Wloclawek

Szanowny Panie Prezydencie

W imieniu rnieszkaric6w Wloclawka zwracam sig z uprzejm4 proSb4 o dokonanre
remontu uliry Sadowej, kt6ra od wielu lat nie byla remontowana.
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